

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/474 化作別人的天使嘉許獎勵計劃

敬啟者:

此計劃目的收集內地新來港人士的感人香港故事,發掘並鼓勵他們為家庭、鄰舍及社區 作出貢獻,表揚付出,奉獻和互助精神,推動社區共融。此計劃配合宏施慈善基金服務方向, 設立4個天使組別獎項,展示參賽者的經歷,宣揚他們的感人香港故事。計劃如下:

計劃詳情	
申請資格:	1. 參賽者須年滿18 歲或以上,並於2001 年或以後從內地新來港定居
天使組別:	1. 社會服務天使:為有需要人士遮風擋雨
	2. 社區共融天使:積極與社區協作
	3. 正能量天使:關懷地區人和事
	4. 奮進天使:創造美好將來
比賽流程:	初選28名入圍參賽者 → 入圍者須面見評審委員→ 公佈賽果並出席頒獎禮
獎品:	每個天使組別均設有4名得獎者: (初選並入圍參賽者只可獲得一項獎勵)
	 最佳天使大獎(每個天使組別設1名):\$5,000港元
	 - 天使優異獎(每個天使組別設3名):\$3,000港元
	- 初選入圍參賽者(12名):\$1,000港元。
備 註:	1. 學校僅宣傳有關計劃,協助及轉介合資格申請者
	2. 如家長交回有關表格,即 表示同意及授權學校向宏施慈善基金轉介有關
	個人資料,以用作參加本計劃之用
補充資料:	有意申請者,請於16/7(星期三)或之前完成報名表,附上連結: <u>https://forms.office.com/r/wvV8kHFZZf</u>

如有查詢,請致電2461 1555 與楊仲翹老師聯絡。

此致 貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2024-2025/474 Becoming Others' Angel Award Scheme

Dear Parents,

The purpose of this scheme is to collect heartfelt stories from new arrivals from the mainland in Hong Kong, to discover and encourage them to contribute to their families, neighbors, and communities, to recognize dedication, service, and the spirit of mutual assistance, thereby promoting community integration. This scheme aligns with the service direction of the Wong Shih Charity Foundation and establishes four categories of angel awards to showcase participants' experiences and to promote their inspiring stories in Hong Kong. The details of the scheme are as follows:

Scheme Details	
Eligibility :	1. Participants must be 18 years old or above and settled in Hong Kong from the
	mainland in 2001 or later.
Angel	1. Social Service Angel: Providing shelter for those in need.
Categories:	2. Community Integration Angel: Actively collaborating with the community.
	3. Positive Energy Angel: Caring for local people and events.
	4. Progressive Angel: Creating a better future.
Competition	28 shortlisted participants \rightarrow Shortlisted candidates must meet with the judging
Process	panel \rightarrow Results announced and award ceremony.
Prizes:	Each angel category will have 4 winners:
	(Shortlisted participants can only win one award)
	Best Angel Award (1 for each category): HKD 5,000
	Outstanding Angel Award (3 for each category): HKD 3,000
	Shortlisted participants (12 in total): HKD 1,000.
Remarks :	The school will only promote the scheme and assist in referring eligible applicants.
	By submitting the relevant form, parents agree and authorize the school to refer the
	personal data to the Wong Shih Charity Foundation for participation in this scheme.
Additional	Interested applicants should complete the application form by July 16
Information:	(Wednesday) or earlier.
	<u>https://forms.office.com/r/wvV8kHFZZf</u>

For inquiries, please contact Mr. Yeung Chung Kiu at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal